
Poděkování starostky obce 
 

Ke sklonku minulého roku jsem vyzvala p. Zdenka Koderu 
k vyčištění obecních studní u nové vodárny. 

Toto nebylo vykonáno, jak jsem zjistila, již dlouhou dobu.  

Pan Kodera je dobrou duší Podolanky. Všichni jsme s ním už 
asi přišli do styku při potížích s vodou.  

Funguje pokaždé, když je to potřeba, nikoho nenechá 

 „v louži“. 

Vzhledem k nízké četnosti čištění studní měl tentokrát 
spoustu práce navíc, odstraňoval nánosy a čistil mnohem 
déle, než se předpokládal rozsah jeho práce. 

Výsledkem jeho práce je, že máme nyní podle rozboru vodu 
v tak dobrém stavu, jak tomu již léta nebylo. 

Velmi si jeho pomoci obci cením a chtěla bych mu touto 
cestou veřejně poděkovat. 

 

                                             S poděkování 

                Monika Dragounová – starostka obce Podolanka 


